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 483פרוטוקול ישיבת מועצה שלא מן המניין מס' 
 19/12/2022מתאריך 

 
 

 ראש המועצה. –: יואל גמליאל משתתפים
 חבר מועצה. –אליאב מזגני                     
 חבר מועצה. –מוטי גהרי                     
 חבר מועצה. –סהר פינטו                     
 חבר מועצה. –הראל דוד                     
 חבר מועצה. –שלום אזרד                     
 מועצה.חבר  –סהר רווח                     
 חבר מועצה. –יקותיאל תנעמי                     

 
 חבר מועצה. –ציון ידעי        חסרים:

 חבר מועצה. –אסף דרבה                     
 חברת מועצה. –ענת טל                     
 חברת מועצה. –דורית בן בוחר                     
 חבר מועצה. –תומר אהרון                     
 חבר מועצה. -אבי דינקו                    
 חבר מועצה. –מורן דהרי                     

 
 עצה.מנכ"ל המו –ליאור מדהלה        נוכחים:

 יועמ"ש המועצה. –סקורקה -גלית דמארי                    
 עוזר ראש המועצה. –נועם ברדא                     
 מזכירת הוועדות. –רותי רביד                     

 
                   

בברכת חג  18:05בשעה   483יואל גמליאל ראש המועצה פותח את ישיבת המועצה מס' 
 לגדרה. 138ומזמין את הנוכחים להדלקת נר שני לחנוכה וחגיגות יום הולדת שמח 

 
 סדר היום:

 

 .הדלקת נר שני של חנוכה 
 
 .2022אישור המלצת ועדת תמיכות לתנועות וארגוני נוער לשנת       1סעיף 

 
 .06.12.2022פרוטוקול ועדת תמיכות מתאריך  –מצ"ב                  

 
מקריא את הסעיף. לאחר פרסום ובדיקת החומרים ע"י היועמ"ש , הועברו   -ליאור

על בסיס התבחינים חגית אמסלם שבחן את ההגשות עם הנתונים לרמי גזבר המועצה 
 ת המועצה. צירפתי לכם את המלצות הוועדה:ושאושרו בישיבוהתקציבים 

 
 . 39%המהווים ₪  97,727 –מכבי צעיר 

 .24%המהווים ₪  59,869       -הצופים 
 . 22%המהווים ₪  54,795  -בני עקיבא 

 . 15%המהווים ₪  37,409          -עזרא 
 ₪  250,000סה"כ           

 
 
 
 

_______________________                                            _____________________ 
 ראש המועצה –מנכ"ל המועצה                                             יואל גמליאל  –ליאור מדהלה 
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אני רוצה להציע להגדיל את התמיכות בהתאם לחלוקה שנעשתה לסכום של  -פינטו
500,000  .₪ 

 אין תקציב , לא אושר במליאת המועצה. -יואל
 חייב לעבור פרסום ואישור ישיבת מועצה. –קותי 
 בעיתונות ואנחנו לא רשאים להגדיל ללא אישור תקציבי.הסכום פורסם  -ליאור

 מי בעד אישור המלצת ועדת תמיכות? -יואל
 

 פה אחד! הצבעה:
 

 החלטה: אושר פה אחד!
 

 .18:17הישיבה ננעלה בשעה 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_______________________                                            _____________________ 
 ראש המועצה –מנכ"ל המועצה                                             יואל גמליאל  –ליאור מדהלה 

 


